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Úvod
Tento dokument si klade za cíl seznámit čtenáře s činností klubu Pod-O-Lee v roce 

2012. V průběhu roku klub uspořádal pro své členy několik zajímavých akcí zaměřených 

především na kulturní a sportovní vyžití. V následujícím textu se mimo jiné dočtete i o 

členské základně klubu a jeho vedení.

Členská základna
Počet členů je limitován kapacitou koleje Podolí, která čítá 1074 lůžek. Můžeme 

prohlásit, že většina zde ubytovaných je členy klubu a mnoho z nich se aktivně podílí na 

budování akcí pro ostatní obyvatele. Počty členů v jednotlivých pololetích roku 2012 
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shrnuje následující tabulka. Součty dávají dohromady více než 100 %, toto z důvodu, že 

množí členové využívají více než jednu službu klubu.

I. Pololetí II. Pololetí

Členů celkem: 966 1039

Z toho využívají

Síť: 846 921

Sportoviště: 353 398

Hudebnu: 38 28

Učebnu: 3 3

Představenstvo
Tak jako každý rok se nám v představenstvu vyměnilo několik lidí. Nejvýznamnější 

změnou v tomto ohledu je volba nového předsedy klubu Vlastimila Černého, který vystřídal 

Davida Nejerála.

V dubnu se uskutečnily volby do pozic správců služeb. Jejich výsledek a celkové 

současné složení představenstva klubu zobrazuje následující soupis:

Předseda: David Nejerál do: 7.7.2012
Vlastimil Černý od: 8.7.2012

Místopředseda: Vlastimil Černý do: 7.7.2012
Martin Černý od: 11.7.2012

Správce bloku A: Lenka Zuská

Správce bloku B: Martin Černý do: 11.7.2012
Martin Hlavatý od: 12.9.2012

Správce bloku C: Michal Schiller do: 5.12.2012

Správce bloku D: Petr Kalich do: 22.6.2012
Vít Luhan od: 12.9.2012

Správce bloku E: Vít Kopeček

Správce bloku F: Jana Mikušová do: 1.6.2012
Robin Šoukal od: 12.9.2012

Správce sportoviště:
Martin Dzurov
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Správce IP konektivity:
Richard Kuchár do: 31.5.2012
Jakub Štollmann od: 1.6.2012

Správce autority: Ján Tkačík

Správce informačních systémů:
Róbert Vojčík do: 31.5.2012
Ján Kobezda od: 1.6.2012

Správce bezpečnosti a NEWS:
Jan Kobliha

Správce prezentace a propagace klubu:
Vladimír Sommer do: 31.5.2012
Jana Mikušová od: 1.6.2012

Kompletní seznam, včetně zástupců, lze nalézt na webové stránce www.pod.cvut.cz

Hospodaření klubu

Rozpočty

Klub Pod-O-Lee spravuje finanční prostředky vybrané na členských poplatcích. Z 

těchto prostředků je každý semestr sestaven rozpočet, který určuje za co budou finance 

vynaloženy. Schválené rozpočty jsou k nahlédnutí na webových stránkách klubu v sekci 

Klub Pod-O-Lee  Dokumenty  Hospodaření. → → Rozpočet na první pololetí počítal s 

volným kapitálem ve výši 1 225 000 Kč, v druhém pololetí 1 015 000 Kč. Volným kapitálem 

do sestavovaného rozpočtu jsou vybrané poplatky a zůstatek z minulého období.

V posledních dvou letech klub odkládá část svých finančních prostředků na tzv. 

síťovou rezervu. Tato rezerva bude sloužit pro nákup síťových prvků které mají nahradit 

současné které jsou na sklonku své životnosti. Aktuálně je v síťové rezervě uložena částka 

1 025 000 Kč.

Odpuštěné členské příspěvky

Aktivním členům, členům kteří pomáhají při realizaci klubových akcí, podílejí se na 

přípravě a vyhodnocování projektů atp. jsou odpuštěny členské poplatky. Udělování 

odpustků je formou odměny aktivním členům. Detailní přehled odpuštěných služeb lze 

nalézt na webu klubu v záložce Klub Pod-O-Lee  Dokumenty  Odpustky. Pro úplnost → →

jsou v následující tabulce uvedeny počty lidí kterým se odpustky udělovaly a celková 
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hodnota odpuštěných služeb.

I. Pololetí II. Pololetí

Lidí: 74 81

Odpustky za: 65 650 Kč 69 459 Kč

Projekty klubu

Síťové aktivity

Renovace strukturované kabeláže na bloku E 

Řešitel – Vít Kopeček

Výměna strukturované kabeláže na bloku E proběhla v období letních prázdnin. Celá 

rekonstrukce byla provázena nízkým zájmem se spoluúčastnit ze strany obyvatel bloku E. 

Proto bych chtěl poděkovat lidem z jiných bloků, kteří se na manuálním provedení podíleli. 

Práce na projektu byla rozvržena do dvou měsíců. I přesto, že nám vedení koleje tuto lhůtu 

zkrátilo o 5 dní, tak se nám podařilo vše včas dodělat a nakonec i proměřit.

Na celý projekt bylo použito 10km kabelů Solarix CAT5E UTP. Tyto kabely a jejich 

zapojení jsou kompatibilní se standardem  1000base-T. Každý pokoj má rezervní zásuvku 

pro případ chyby na vodiči. Použité patchpanely jsou od stejné značky jako kabely.

(Autor: Vít Kopeček)

Klimatizace na bloku B, D, E

Řešitel – Vlastimil Černý

V prvním pololetí byly instalovány klimatizační jednotky v serverovnách na blocích B, 

D, E. Tímto krokem byla dokončena obnova chladících zařízení v serverovnách. Jednotky 

zajišťují udržování stabilní teploty a snížení vlhkosti v prostorách s výpočetní technikou. 

Spolu s renovací byla sepsána servisní smlouva na všechny klimatizační jednotky klubu 

Pod-O-Lee. 
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Znovuobnovení provozu Wi-Fi

Řešitelé – Ján Kobezda, Jakub Štollmann

Po prázdninách se noví síťoví správci ujali znovuobnovení bezdrátové infrastruktury, 

které byla instalována v předchozích letech. V současné chvíli je tedy možné připojit se k 

bezdrátové síti v prostorách zasedací místnosti klubu Pod-O-Lee, na „buzeráku“ a částečně 

i na bloku A. Do budoucna se s rozšířením počítá až po rekonstrukci blokových serveroven.

Nové diskové pole 8x2TB + 120GB SSD cache

Řešitel – Róbert Vojčík

V prvním pololetí proběhlo zvětšení kapacity diskového pole Podolského data-storage 

serveru. Důvodem byla nutnost skladovat stále větší zálohy serverů a záznamů z 

bezpečnostních kamer. Výsledkem tedy je nové pole složené z osmi 2TB disků. Kvůli 

ukládání snímků z kamer byla přístupová doba a rychlost odezvy vyřešena 120GB SSD 

diskem. Diskové pole po svém zprovození rozšířilo kapacitu i klubového uživatelského 

serveru na více než 3GB pro každého uživatele který KUS používá.

Příprava nákupu nových prvků

Řešitel – Jan Kobezda, Jakub Štollmann

Přibližně od začátku zimního semestru 2012/13 probíhají diskuze o nákupu nových 

aktivních síťových prvků. V průběhu příprav byly poptány 3 velké společnosti, které tyto 

prvky nabízejí. Mezi nimi byly společnosti Cisco, Huawei a Juniper. Srovnávacím kritériem 

byla především funkčnost. Při nasazení daných prvků musela být zachována stabilita 

služeb poskytovaných klubem Pod-O-Lee. Dalším kritériem byla podpora standardu 

802.1x, který by se měl, s novými aktivními prvky, začít zavádět do provozu. 

Koncem roku se na schůzi představenstva probíraly výhody zařízení jednotlivých 

společností. Z diskuze vyplynulo, že favoritem jsou prvky, na koleji Podolí již nasazené, od 

společnosti Cisco. Do budoucna se tedy plánuje nákup aktivních prvků této společnosti ve 

výši 3 000 000 Kč.

Akce zásuvka A

Řešitel – Petr Zahnaš

Dne 10.10.2012 se uskutečnila kontrolní akce všech síťových prvků, které se vyskytují 
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na pokojích bloku A. Tato akce se realizovala na základě častých vad síťových prvků, které 

se objevily v době nástupů na koleje ČVUT Podolí. Obyvatele bloku A jsme upozorňovali 

2 týdny dopředu, aby nám umožnili přístup na pokoj. Jelikož náš blok obývá většina rusky 

mluvících obyvatel, rozhodli jsme se pro dvojjazyčný překlad. Informace o konání akce byly 

vyvěšeny po celém bloku a všem členům klubu Pod-O-Lee, kteří spadají pod blok A, byl 

zaslán informační e-mail.

Akce se účastnili všichni televizoři a správci bloku, což činilo 6 osob. Celkem jsme 

zkontrolovali 71 pokojů, na 11 pokojích nebyl bohužel nikdo. Zjistili jsme závady na 8 

zásuvkách, které jsme okamžitě vyměnili. U dalších 8 zásuvek chyběly kryty, které jsme 

nainstalovali, aby nedocházelo k poškození vnitřku zásuvky a tak nevznikaly konflikty na 

síti Pod-O-Lee. Hlavním problémem byly UTP kabely, většina z nich byla poškozena. 

Podařilo se nám za tento večer opravit 80% špatných UTP kabelů, výměna koncovky, 

případné odstranění obnažené části kabelu. Zbylých 20% poškozených UTP kabelů jsme 

vyměňovali během následujících 14 dnů.

Na závěr bych zhodnotil, že revizní akce proběhla bez problémů, kdy obyvatelé bloku 

byli rádi za odstranění potíží a ocenili prevenci proti lokálním výpadkům internetu.

(Autor: Petr Zahnaš)

Sportoviště

Benchpress

8. ročník Podolského Benchpressu se uskutečnil 29.11.2012 pod záštitou sportoviště 

klubu Pod-O-Lee. Soutěže se účastnilo 21 mužů ve čtyřech váhových kategoriích a 3 ženy 

jejich hodnocení probíhalo přepočtem podle Wilkse. Soutěžilo se o hodnotné ceny ve formě 

poukazu do trenérského kurzu a různých doplňků stravy. Hlavním arbitrem soutěže byl, 

stejně jako v posledních letech, 20ti násobný mistr republiky v silovém trojboji pan Zdeněk 

Sedmík.

Jak cvičit

O každoroční úvod do správného využívání nástrojů ve sportovišti se přičinil tým 

správců sportoviště. Tým provedl všechny zájemce útrobami tělocvičny a seznámil je se 

všemi stroji, které se zde nacházejí. Účastnící si mohli pod dohledem zkušených kolegů 

stroje osahat a vyzkoušet jejich správné použití.
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Pod-Cross

Soutěžní klání Pod-Cross vycházelo z akce Cross-fit uskutečněné minulý rok. Jedná se 

o soutěž složenou z více silových disciplín. Účastníci byli rozděleni do kategorií podle svých 

fyzických možností. Pro vítěze byly připraveny věcné ceny ve formě dárkových košů 

obsahujících především zdravou výživu a doplňky stravy.

Public relations

MEZI BLOKY

Hudební open-air festival MEZI BLOKY 2012 se konal již po šesté. Datum pořádání 

této akce bylo stanoveno na úterý 16. května 2012, v den rektorského volna na ČVUT. 

Záměrem projektu je od jeho počátku, který se datuje do roku 2006, přinést studentům 

festival a kulturní vyžití, přímo pod jejich okna. Největším přínosem je, že se každý rok na 

organizaci a celkovém zajištění podílejí pouze studenti především z řad podolských kolejí. 

Vstup na festival byl tradičně zdarma.

Ročník 2012 přinesl zajímavou skladbu kapel a doprovodných akcí. Ve 14 hodin 

vystoupila první kapela Stay Subway a zahájila tak festival. Finalistou soutěže “Hledáme 

novou krev”, kde dáváme prostor studentským kapelám, se stala skupina Exil 51, která 

dostala nově za odměnu trofej pro vítěze. Dohromady účinkovalo šest kapel. O zábavu jsme 

se návštěvníkům postarali mnohými soutěžemi a turnaji - nechybělo exování piva, 

podlézání koštěte, vědomostní kvíz, face painting, skákací boty, taneční podložky DDR a 

přibyly zde dvě novinky v podobě automobilového závodního simulátoru a gladiátora.

Návštěvníci festivalu se zde mohli občerstvit podávanými klobásami, napojit svá 

hrdla z pestrého výběru nealkoholických i alkoholických nápojů, ale hlavně si mohli užít 

příjemnou atmosféru studentského festivalu.

Během celého dne bylo možno si zajít na ochutnávky čajů, které jsme připravili ve 

spolupráci s klubem Čajovna (SU ČVUT). Na foto- a video- dokumentaci jsme 

spolupracovali s audiovizuálním centrem SH ČVUT. Oslovili jsme i další kluby SU ČVUT, 

které nám pomohly s materiálním a technickým zajištěním akce.

Partnery festivalu byly ČVUT, SU ČVUT, SÚZ ČVUT a další.

Po vystoupení poslední skupiny The Prostitutes ve 22 hodin následovalo “půlnoční” 

překvapení, kde pozvané slečny předvedly své umění tance na tyči (pole dance).
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Termín konání MEZI BLOKů, který je tradičně cca v půlce května, se koná před 

zkouškovým obdobím. Tato akce přináší studentům možnost se odreagovat, nabrat nové 

síly a s plnou parou se vrhnout do zkouškového období. Ohlasy na akci byly a jsou kladné. 

Open air festival se dostal do podvědomí i studentům, kteří nově nastupují na kolej ČVUT 

a dokonce i jiným vysokoškolským studentům.

Každým rokem se snažíme zvyšovat kvalitu této akce, která může být měřena v počtu 

návštěvníků, výběrem kapel i doprovodného programu a nejvíce asi spokojeností jak 

návštěvníků, tak i pořadatelů. O tomto svědčí mimo jiné účast Rektora ČVUT, pana 

prof. Havlíčka, či prezidenta Studentské unie ČVUT, pana Ing. Zlocha a dalších 

významných hostů a spokojenost většiny diváků.

Dopad na klub Pod-O-Lee, potažmo ČVUT, je prostřednictvím studentů, kteří jsou 

ochotni a schopni v týmu zorganizovat takto rozsáhlou akci, dále také na dobrovolnících, 

kteří vypomohou při přípravách nebo u stánků a v neposlední řadě zvyšujícím se počtem 

studentů, kteří tento festival navštíví.

(Autor: Martin Prokš, převzato ze závěrečné zprávy FSP)

Pod-O-Day

Športovo zameraná akcia Pod-O-Day sa konala v areálu Koleje Podolí už druhý krát. 

Vďaka skúsenostiam z predošlého ročníku sme sa akciu snažili zlepšiť vo viacerých 

smeroch. Opäť sa zachovala podstava, ktorá je hlavne o športe a aktívnynom odpočinku 

pred nadchádzajúcim skúškovým obdobím.

Študenti sa mohli zapojiť do turnajov v Nohejbale, Fotbale, Streetbale (basketbal na 

jeden kôš), volejbale, stolnom tenise a prý krát aj v novej disciplíne Podolská Sedmička. 

Beh na dĺžku 7 kilometrov, ktoré sa bežia ako 10 koliesok okolo areálu Koleje Podolí. Nová 

disciplína mala nečakane vysokú účasť. Tento ročník sme ako motiváciu pre športovcov 

mali pripravené odmeny vo forme medailí a pre najlepšieho jednotlivca respektíve tým v 

každom športe bol pripravený pohár s logom akcie.

Akcia Pod-O-Day sa konala v sobotu 5. Května 2012 od skorých ranných hodín. Aj 

napriek tomu, že mnoho študentov cestuje o víkendu domov sme sa tešili hojnej účasti.

Počas celého dňa bolo pripravené občerstvenie točená malinovka a grilovalo sa mäso.

(Autor: Juraj Panek, převzato ze závěrečné zprávy FSP)
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Akce prvák

Akce prvák se jako každý rok konala v prostorách menzy koleje Podolí a jejím cílem 

bylo seznámit nově ubytované studenty se životem na koleji Podolí, místním kolejním 

klubem a prostředím ČVUT, SÚZu a SU. Akce probíhala formou prezentace kolejního 

klubu Pod-O-Lee a prezentací zástupců Studentské unie a Kariérního centra ČVUT. Poté 

následovala diskuze mezi přítomnými hosty a nově ubytovanými studenty.

Akce splnila svůj účel, protože ji navštívilo celkem přes 150 studentů, kteří se díky 

prezentacím a diskuzi seznámili s kolejním prostředím i historií celé ČVUT. Diskutovat 

mohli např. se zástupci SÚZu, vedením koleje Podolí nebo vedoucím podolské menzy. 

V rámci propagace se k ubytovacím smlouvám rozdávaly nejen pozvánky na Akci 

prvák, ale i letáky s názvem "Průvodce prváka na koleji Podolí". Prostředky z fondu FSP 

byly čerpány na tisk plakátů s pozváním na Akci prvák a na další propagační materiály, 

konkrétně na trička s mottem akce.

(Autor: Jana Mikušová, převzato ze závěrečné zprávy FSP)

Podolské Vánoce

Podolské Vánoce přicházejí se staly již tradiční a velmi populární akcí probíhající na 

naší koleji. Akce se zaryla do povědomí studenstva na Podolí, což je důkazem stále rostoucí 

návštěvnosti. Letošní ročník byl doprovázen přívětivým počasím, dokreslujícím 

předvánoční atmosféru. Návštěvníci mohli ochutnat nejen tradiční čaj (i s rumem) a 

klobásy, ale ochutnat i smažené domácí koblížky či svařené víno, po kterém byla 

neuvěřitelná poptávka.

Jako doplněk byly pro účastníky připraveny soutěže, o věcné ceny, jako například 

stavba sněhuláka nebo “rybičky, rybáři jedou”. Také zde byla možnost ozkoušet vánoční 

zvyky v podobě rozkrojení jablka, házení střevícem a v neposlední řadě možnost políbit své 

milé pod jmelím.

Akce svou vánoční atmosférou a opravdu příjemným počasím přilákala okolo sta zde 

bydlících studentů.

(Autor: Petr Melichar, Michal Ondruš)

Dance dance revolution

DDR si za dobu své existence na koleji Podolí vytvořil stálou a nadále se rozšiřující 
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skupinu zájemců o tuto volnočasovou aktivitu. Tito nadšenci se scházeli každou středu, aby 

mohli změřit své síly a taneční schopnosti. DDRka byla zapojena i do dalších akcí jako 

Podolský trojboj či Kulinářský souboj.

(Autor: Petr Melichar, Michal Ondruš)

Filmový klub

Špetku kultury pro “Podoláky” zajišťuje Filmový klub, který se scházel jednou do 

měsíce v zasedací místnosti klubu. Před promítnutím filmů probíhá seminář na motiv 

tématu promítaného filmu, po programu následuje zhodnocení daného filmu formou 

diskuze. Pro účastníky zde bylo připraveno tématické promítání daných žánrů, od 

Hororových nocí, přes filmovou klasiku až po celé série Simpsonů. Pro účastníky bylo vždy 

připraveno občerstvení ve formě sladkých či slaných pochutin.

(Autor: Petr Melichar, Michal Ondruš)

Klub stolních her

Klub stolních her Pod-O-Lee pravidelne dva krát týždenne usporadúva klasické herné 

večery, behom ktorých sa študenti môžu naučiť pravidlá a stratégiu stolných hier, ktoré 

môžu využiť počas Ligy stolných hier Pod-O-Lee

Liga stolných hier Pod-O-Lee pôsobí na internáte Podolí pre ubytovaných študentov a 

usporadúva pre nich turnaje v stolných hrách. Aktivity klubu Hry Pod-O-Lee si našli svoju 

cestu k študentom a preto bolo usporiadaných už šesť ročníkov Ligy stolných hier 

Pod-O-Lee. Primárnym účelom je podpora trávenia voľného času, odreagovanie sa od 

bežných študijných aktivít a načerpanie nových síl. Liga stolných hier Pod-O-Lee je 

rozdelená do piatich herných kôl (večerov), behom ktorých sa návštevník naučí a zahrá si 

rôzne typy stolných hier. Celá Liga stolných hier Pod-O-Lee, organizovaná a usporadúvaná 

študentmi, je pod záštitou klubu Pod-O-Lee (člen SU ČVUT).

Cieľom tohto projektu bolo oboznámenie študentov s pravidlami stolných hier, 

trávenie času v kolektíve študentov a rozvíjanie ich záujmu o spoločenské hry.

(Autor: Pavol Bažant, převzato ze závěrečné zprávy FSP)

Kulinářský souboj

Kulinářský souboj vznikl jako iniciativa dámské sekce klubu Pod-O-Lee jménem 
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Pod-O-Ladies. Podolské dámy zde vyzvaly strahovské pány, aby změřili své síly a ukázali 

kdo umí lépe vařit. Soutěžící měli za úkol uvařit předem dané menu a vše pak hodnotila 

“odborná” komise jedlíků z Podolí i Strahova. Soutěžní menu se skládalo z předkrmu 

(Paštika s domácím pečivem), hlavního chodu (Plněné kuřecí špízy s brambory dle 

fantazie) a zákusku (Malinový sen s ricottou). Vítězem se stali strahovští kuchtíci.

(Autor: Petr Melichar, Michal Ondruš)

Jam session

V úterý 4.prosince se uskutečnila historicky první veřejná schůzka muzikantů z naší 

Hudebny. Akce pojmenovaná "První podolská Jam Session" byla propojena se slavnostním 

otevřením nové čajovny pod blokem A.

Už před šestou hodinou se sešli první příznivci, aby připravili stage a vyladili zvuk. 

Jelikož jsme se všichni s organizováním a přípravou takové akce setkali vůbec poprvé, 

přesáhla zvuková zkouška cca půl hodiny do oficiálně ohlášeného programu, který měl 

začínat v 19 hodin. Zpočátku o akci nebyl příliš velký zájem, v hledišti sedělo pouze několik 

zapálenců, na pódiu se rozehrávala první sestava ve složení Kuba Štollmann (baskytara), 

Vojta Pail (bicí) a David Vančura (klávesy). Až okolo půl deváté se začalo hlediště zaplňovat 

pozitivně naladěnými posluchači i hrychtivými muzikanty, kteří se na pódiu začali střídat a 

improvizované písně začínaly dostávat konkrétní podobu. Vyvrcholením akce byl více jak 

třičtvrtěhodinový improvizační "souboj" sólové kytary v podání Terezy Pšenčíkové a 

saxofonu v rukou Honzy Šlégla. Došlo také na zahrání variací písně Hebrieho Hancocka s 

názvem "Cantaloupe Island". Akce se bohužel protáhla i po 22. hodinu (čehož si nikdo ze 

zúčastněných pro zápal do hry a poslechu nepovšiml) a musela být ukončena po oznámení, 

že na zúčastněné má být zavolána Policie ČR za rušení nočního klidu. Po bouřlivém 

potlesku všem muzikantům byla akce rozpuštěna, někteří lidé však nadále pokračovali v 

konverzaci a popíjení nápojů nabízených čajovnou.

Akce měla z pohledu pořadatele veliký úspěch, čajovna občas ani nepobírala davy 

obyvatel koleje, všichni se bavili a hudebníci si vystoupení náležitě užili. Druhá podobná 

schůzka na sebe předpokládám nenechá dlouho čekat. Každopádně bych byl rád, aby se z 

podobných kulturních setkání stala tradice podobná akcím jako Mezi Bloky nebo Podolské 

Vánoce.

(Autor: Jan Kodrla)

12/13



Výroční zpráva klubu Pod-O-Lee 2012

Podolský trojboj

Jako ukázku možností využití volného času na koleji jsme připravili pro studenty 

Podolský trojboj. Akce byla koncipována jako soutěž dvojic ve třech (jak název napovídá) 

disciplínách - stolní tenis, stolní fotbálek a DDR. Pro všechny účastníky byla připravena 

afterparty v nově zrekonstruované sudovně.

(Autor: Petr Melichar, Michal Ondruš)

Výhled do budoucna
Hlavní prioritou klubu v blízké budoucnosti bude renovace síťové infrastruktury, 

která se již blíží konci své životnosti. Tomuto cíli se budou muset podřídit ostatní aktivity 

vytvářené klubem. I přes to, bychom u tradičních akcí chtěli zachovat vytvořený standard a 

rozvíjet další nízkorozpočtové akce, které poslouží ke zpříjemnění pobytu studentů 

bydlících na naší koleji.

Závěr
Závěrem bychom rádi poděkovali všem, kteří se v minulém roce podíleli na chodu 

klubu. Doufám, že se tato spolupráce bude i nadále rozvíjet a v příštím roce společnými 

silami zvládneme věci na které se letos nedostalo. 

Za představenstvo klubu Pod-O-Lee

Vlastimil Černý Martin Černý
Předseda klubu Místopředseda klubu
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